
Erhvervsuddannelser i verdensklasse?

Vi har vænnet os til, at globalisering handler om, at arbejdspladser flytter ud. Men i byggeriet 
handler globalisering om, at udenlandske virksomheder og udenlandsk arbejdskraft flytter ind.

Der er brug for højt kvalificeret faglært arbejdskraft, hvis danske bygge- og 
anlægsvirksomheder skal være konkurrencedygtige. Men er erhvervsuddannelserne gode nok? 
Er de danske erhvervsuddannelser i verdensklasse, eller har de spillet fallit?

Vi lægger op til en kontant debat, hør hvad politikeren, virksomheden, pengetanken og 
danmarksmesteren mener, der skal til for at sikre erhvervsuddannelser i verdensklasse.

Mød uddannelsesordfører Lotte Rod, Radikale Venstre, murermester Jørn Vejgaard, 
Entreprenørfirma Jens Jensen A/S, adm. direktør Mads Lebech, Industriens Fond og 
tømrerlærling Tobias Skov Petersen, vinder af DM i Håndværk.

Sæt kryds i kalenderen torsdag den 16. maj 2013 fra kl. 13.00 til kl. 19.00.

Årsdagen holdes i Tivoli Congress Center, Arni Magnussons Gade 2-4, 1577 København V.

Se program ved at klikke HER

Tilmeld dig her: http://www.survey-xact.dk/answer?key=6P7764UMNVEP
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